
Beantwoording vragen CU-SGP aan portefeuillehouder over Brede Dijk 
 

1. Klopt het dat het project Brede Dijk vertraging oploopt? Zo ja, hoeveel en hoe komt dit? 
Heeft dit financiële consequenties?  

Het project Brede Dijk loopt momenteel volgens planning. Volgens planning zouden de eerste 3 fases 
(zie onderstaande afbeelding) van het project eind 2024 afronden. Op dit moment liggen we hiervoor 
op schema. Fase 1 is bijna afgerond en in het nieuwe jaar starten we met fase 2. 

 
 

2. Kunt u de planning van het volledige project (fase 1-5) delen? Kunt u aangeven of dit 
vertraging heeft opgelopen?  

Het volledige projectgebied is opgedeeld in verschillende fases. Voor fase 1 t/m 3 is een aanbesteding 
doorlopen en deze werkzaamheden lopen volgens planning. Hierna volgen de volgende fases van het 
project. Hiervoor zijn we voornemens halverwege 2024 de aanbesteding te starten. Vervolgens wordt 
de planning voor deze fases opgesteld en gedeeld met de gemeenteraad en de omgeving.  
 

3. Klopt het dat de Moerascipressen in de Prinses Beatrixstraat en de Prinses Margrietstraat 
niet zijn gesnoeid (motie M-102)? Wanneer gebeurt dit?  

Het snoeien van de Moerascipressen staat gepland in de week van 11 maart 2024. Het was helaas 
niet mogelijk om de bomen nog voor de herfst/winter te snoeien, omdat ze na het snoeien extra 
gevoelig zijn voor vorst. Onder andere vanwege de beschermde status is het belangrijk om de bomen 
gezond te houden. Daarom is voor deze periode gekozen. Hiermee vermindert het snoeien nog niet de 
overlast voor komende herfst. Dit is begin oktober gecommuniceerd aan omwonenden per brief. 
  

Vraag: 4. Hoe staat het met de aanpak rotondes (T-804 en T-821) en komt deze op tijd om in 
1 keer met de fietsstraat Brede Dijk opgepakt te worden? 

 Antwoord: Ambtelijk zijn we bezig met een subsidieaanvraag richting de provincie Utrecht voor de 
aanpak van de rotondes. Het aanpassen van de rotondes is als optie meegenomen in project Brede 
Dijk. Q3/Q4 2024 komt een raadsvoorstel voor het aanpassen van de rotondes. Dit komt op tijd om 
samen met de fietsstraat Brede Dijk opgepakt te worden.  
 
Wethouder Kok 


